
1/1

DATO
29. august 2021

Høringssvar vedr. Kalundborg Kommunes budget 2022

Bestyrelsen og MED-udvalg for Rørby Landsbyordning har følgende kommentarer 
til det udsendte høringsmateriale. 

Vi er glade for den økonomiske stabilitet Kalundborg Kommune har, hvilket har 
medført få besparelser de forløbne år på børneområdet. 

Vi har forståelse for, at der skal findes økonomi til at sikre at Kalundborg Kom-
mune ikke overskrider servicerammen og at denne er udfordret bl.a. grundet 
visitering af flere børn til specialområdet end forventet.

Vi mener det er fornuftigt at finde en del af besparelsen på prisfremskrivningen 
som foreslået i høringsmaterialet. Vi mener dog ikke at det vil være fornuftigt 
at hente mere end dette på det almene skoleområde. Skolerne arbejder mål-
rettet på at hæve trivsel og det faglige niveau, for at flere børn og unge end i 
dag får mod på livet og  opnår forudsætninger til at kunne fortsætte i uddan-
nelsessystemet efter 9. og 10. klasse.

På vegne af bestyrelsen og MED-udvalg for Rørby Skole & Børnehus

Med venlig hilsen

Jarl Falk Sabroe
Afdelingsleder Rørby Skole
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